

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 07/2015

Aika: 9.2.2015 klo 18.00

Paikka: Yhdistyksen kerhohuoneisto, Sörnäisten rantatie 33 B

Läsnä: Jere Hjelt, puheenjohtaja
Mia Hellgrén, sihteeri
Anita Kritsos
Mikko Sukura
Tarik Ahsanullah
Elmiira Kutvonen
Asta Tukiainen
Joonas Metsämäki (saapui kohdassa 8.5)
Otto Pulkkinen (saapui kohdassa 8.5)
Medina Selmani (saapui kohdassa 8.5)
Emmi Airaksinen (saapui kohdassa 8.5)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Hjelt avasi kokouksen kello 18.05.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Kirjattiin tiedotusvastaava Kritsokselle myöhästymissakko.

Yleisvastaava Sukura kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kütettiin Sukuraa ruuasta.

Opintovastaava Tukiainen kertoi olevansa innoissaan tulevista Haalaribileistä.

Todettiin dekaanin illallista ja Vaihtarisitsejä vietetyn.

Taloudenhoitaja Ahsanullah kertoi olleensa Århusin KV-viikolla.

Sihteeri Hellgrén kertoi syntymäpäivänsä olevan viikon kuluttua.

5. Edellisten pöytäkirjojen tarkastaminen

Hyväksyttiin pöytäkirja 6/2015 muutoksin.

6. Tiedotus

6.1 Nettisivujen päivitys

Tiedotusvastaava Kritsos kertoi nettisivuja päivitetyn.

Kritsos kertoi päivittäneensä nettisivuille valiokuntalaisten valokuvat.

Keskusteltiin nettisivujen päivityksestä.

Kritsos kertoi ladanneensa lisäosan, jolla pystyy seuraamaan nettisivujen kävijämääriä.

6.2 Muut tiedotusasiat

Valtuutettiin tiedotusvastaava Kritsos tilaamaan päivityspalvelu Planeetta Internetiltä. (Liite 2)

Keskusteltiin Jelastic skaalautuvasta pilvipalvelusta.

Kritsos kertoi nettisivuille tulevan lomakkeen vuoden opettaja -äänestyksestä.

Keskusteltiin Kertun kepittäjäisten nettilipunmyynnistä.

7. Yrityssuhdeasiat

7.1 Vuosijuhlat

Sihteeri Hellgrén kertoi vuosijuhla- ja jatkopaikalla vierailun.

Hellgrén kertoi kutsuvieraskutsujen lähetetyn. Kiitettiin Hellgréniä kutsusta.

Hellgrén kertoi vuosijuhlatoimikunnan kokoustaneen.

Todettiin jatkobändin tarjouksen hyväksytyin sähköpostilistalla. (Liite 3)

Hellgrén kertoi juhlan avainhenkilöiden valitun.

7.2 Yritystapaamiset

Todettiin asianajotoimisto Roschieria tavattavan ke 18.2. klo 18.00.

Todettiin asianajotoimisto Krogerusta tavatun. Kiitettiin Krogerusta.

7.3 Muut yrityssuhdeasiat

Tiedotusvastaava Kritsos muistutti kaikkia Varjo-opinto-oppaan tekstien aikatauluista.

8. Ulkoasiat

8.1 Tulevat KV-viikot

Ulkoasiainvastaava Viherkentän ollessa poissa, puheenjohtaja Hjelt esitteli ulkoasiat.

Todettiin seuraavan KV-viikon olevan Lexin KV-viikko.

Hjelt kertoi ilmoittautumisia KV-viikolle tulleen paljon.

8.2 Ystävänäpäiväsitsit

Keskusteltiin Ystävänäpäiväsitseille pukeutumisesta.

8.3 Farmasiasitsit

Puheenjohtaja Hjelt kertoi, ettei sitsien ajankohta vielä ole varmistunut.

Keskusteltiin järjestelyistä ja lipunmyynnistä.

8.4 Pykälän KV-Viikko

Todettiin Pykälän KV-Viikon olevan tärkeä.

Puheenjohtaja Hjelt kertoi KV-viikkotoimikunnan kokoustaneen.

Sihteeri Hellgrén kertoi excursiovastaavien järjestävän KV-Viikon excursioita.

8.5 Muut ulkoasiat

Tiedotusvastaava Kritsos kertoi tehneensä Hallipikille ja FCC Flip Cupille sivut Pykälän nettisivuille.

Kokoustauko alkoi kello 18.57.

Kokoustauko päättyi kello 19.07.

Siirryttiin kohtaan 10.2.

Velvoitettiin Kritsos laittamaan hevosnaamari päähänsä.

Vastaanotettiin Maria Pohjanpalon väitöskirja ”International investments and liability – the environmental aspect”.

Vastaanotettiin Kari Lautjärven väitöskirja ”Välipääomarahoitusinstrumentit”.

Vastaanotettiin Advokaatti 1/2015.

Vastaanotettiin kutsu Varsinaissuomalaisen osakunnan 109. vuosijuhliin la 21.3. Todettiin yhdistystä lähtevän edustamaan taloudenhoitaja Ahsanullahin.

Vastaanotettiin kutsu Metsäylioppilaat ry:n 106. Vuosijuhliin pe 27.2. Päätettiin siirtää kutsu valiokunnille.

9. Yleisasiat

9.1 Laskiainen

Yleisvastaava Kutvonen kertoi suurimman osan vanhojen jäsenien lipuista myydyn.

Kutvonen kertoi kaikkien järjestelyjen olevan kunnossa.

9.2 Kertun kepittäjät

Keskusteltiin nettilipunmyynnistä.

Yleisvastaava Kutvonen kertoi tilanneensa uuden haalarimerkin.

Keskusteltiin siitä, kenelle tapahtumaa markkinoidaan.

9.3 Sillis

Yleisvastaava Sukura lupasi lähettää sihteeri Hellgrénille Silliksen sponsorilistan.

Sukura kertoi sillistoimikunnan kokoustavan todennäköisesti tulevana sunnuntaina.

Keskusteltiin Silliksen järjestelyistä.

9.4 Vappu

Yleisvastaava Kutvonen kertoi Vapun järjestelyistä.

9.5 Kerhohuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat

Yleisvastaava Sukura kertoi kakkuvuokkia hankitun.

Sukura kertoi hankkineensa kahvinkeittimeen puhdistusaineen.

Keskusteltiin siivouspalvelu Keradurista.

Sukura kertoi ostaneensa lakaisuharjan.

9.6 Muut yleisasiat

Keskusteltiin Haalaribileiden järjestelyistä.

Keskusteltiin Fudiscupin ajankohdasta.

Kokoustauko alkoi kello 20.35.

Kokoustauko päättyi kello 20.45.

10. Talous

10.1 Tilavuokrat

Ei vahvistettavia tilavuokria.

10.2 Valmennuskurssien ajankohtaiset asiat

Toivotettiin valmennuskurssien vastaava kurssipäällikö Joonas Metsämäki sekä avustavat kurssipäälliköt Otto Pulkkinen, Medina Selmani ja Emmi Airaksinen tervetulleiksi.

Metsämäki kertoi onnistuneesta johdantokurssista. Metsämäki kertoi palautteen olleen hyvää.

Airaksinen ja Selmani kertoivat tutoreiden ja tehtävöntarkastajien rekrytoinnista. Todettiin hakemuksia tulleen paljon.

Keskusteltiin kurssiassistenttihaastatteluista.

Metsämäki kertoi opetusassistenttien ja opettajien haastatteluista.

Keskusteltiin kurssien aikatauluista.

Keskusteltiin kurssien myyntitilanteesta.

Metsämäki kertoi toimintasuunnitelman käsitellyn ja esiteltävän kurssitoimikunnalle myöhemmin.

Keskusteltiin siivoussopimuksesta.

Kiitettiin kurssipäälliköitä käynnistä.

Siirryttiin takaisin kohtaan 8.5 ja esityslistan mukaiseen järjestykseen.

10.3 Menneiden tapahtumien toteumat

Yleisvastaava Kutvonen esitteli cocktailtilaisuuden sekä Juhlavuoden avajaisten toteuman. Todettiin, että budjetin ylitys oli yhdistyksen toiminnan kannalta tarpeellinen sekä perusteltu. (Liite 4)

10.4 Avustushakemukset

Todettiin, että kulttuurivastaavien excursion avustushakemus hyväksyttiin sähköpostilistalla. (Liite 5)

10.5 Kevätkokous

Velvoitettiin tiedotusvastaava Kritsos päivittämään virkailijaluettelo.

Puheenjohtaja Hjelt kertoi toimintakertomuksen olevan hyvällä mallilla.

Todettiin tilintarkastuksen järjestettävän pe 6.3.

Keskusteltiin HYYn toiminta-avustuksesta.

10.6 Muut talousasiat

Ei muita talousasioita.

11. Opintoasiat

11.1 Seminaarivapaapaikat

Myönnettiin nopea seminaarivapaapaikka seminaariin Välimiesmenettelyforum Julia Parikalle.

11.2 Oppiaineiden suunnittelukokoukset

Opintovastaava Tukiainen kertoi menneistä oppiainekokouksista.

Tukiainen kertoi olleensa oikeushistorian, velvoite-, finanssi-, työ-, hallinto- ja KV-yksityisoikeuden oppiainekokouksissa.

Tukiainen kertoi tapaamisten sisällöstä.

Tukiainen kertoi KV-, prosessi- ja insolvenssioikeuden sekä oikeusteorian oppiainekokousten olevan seuraavat kokoukset.

11.3 Muut opintoasiat

Opintovastaava Tukiainen kertoi opintoasiaintoimikunnan kokoustaneen.

Tukiainen kertoi opintoasiaintoimikunnan kokoonpanosta ja toiminnasta.

Tukiainen kertoi toimikunnan päättäneen, että jäsenet jaetaan ryhmiin, joilla on omat vastualueensa seuraavan vuoden opetussuunnitelmien läpikäynnissä.

Tukiainen kertoi opintoasiaintoimikunnan päättäneen opinto-oppaan olevan sähköinen seuraavana lukuvuonna.

Tukiainen kertoi selvittäneensä Codexin opintovastaavan kanssa lukupaikka-asiaa.

Tukiainen kertoi halloped-tapaamisen järjestettävän ke 18.2.

12. M.E.T.A

12.1 Kurssitoimikunnan illallinen

Todettiin kurssitoimikunnan illallisen järjestettävän to 19.2. klo 19.00.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Kritsos selvittämään tarjoilua.

12.2 Muut asiat

Keskusteltiin toimiston aukioloajoista.

Keskusteltiin Yhteiselintapaamisen ajankohdasta.

Yleisvastaava Sukura pyysi kaikkia tarkastamaan omien tapahtumiensa tilojen varaukset varauskalenterista.

Huomattiin ulkoasiainvastaava Viherkentän puuttuvan kokouksesta.

13. Seuraava kokous

Päätettiin pitää seuraava kokous ma 16.2. klo 18.00.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Hjelt päätti kokouksen kello 22.38.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Jere Hjelt

Hallituksen puheenjohtaja

Mia Hellgrén

Sihteeri